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Aanwezig: De vice-minister-president Vondeling (voorzitter) 
en de ministers Biesheuvel, Bot, Luns, Samkalden 
~ Den Uyl .(; YddA-. + . -
Voorts zijn aanwezig de staatssecretarissen 
Hoefnagels en Posthumus? alsmede ir.J.A.P.Franke 
(Landbouw en Visserij), mr.A.F.K.Hartogh (Buiten
landse Zaken)? drs.J.H.W.Hoogwater (Sociale Zaken 
en Volksgezondheid), mr.F.Italianer (Buitenlandse 
Zaken), jhr.mr.E.van Lennep (Financiën), drs.W.P. 
H.van Oorschot (Economische Zaken), drs.D 9 M?Ring
nalda (Algemene Zaken) en mr.M.H.J.Ch.Rutten 
(plv.permanente vertegenwoordiger in Brussel) 

Secretaris: drs.J. Middelburg 

2. Mededelingen 

Hierbij wordt niets aan de orde gesteld& 

, 0 . 0.. 1.:.. De Kennedy-ronde (Nota van de staatssecretaris van Bui ten-
1~u..( , ~~llfI.t..at landse Zaken{ mr.De Block, dd. 30 maart 1966, nr.55927, 

~ç1~ L 'ltta..OU,'kAfl 
1 ~ 1 . 

, t'met pijlagen) 

lL )~ Û . ~ t(<1~ 
" ' , Minister Den Uyl merl(t op dat tegen de bedoeling 

in de kwestie van de landbouwfinanciering toch is geplaatst 
op de agenda van de EEG-raad voor 4 en 5 april; deze verga
dering zou geheel gewijd zijn aan de Kennedy-ronde. Spreker 
betreurt de aanvulling? aangezien nu voor de Kennedy-ronde 
te weinig tijd beschikbaar zal zijn. De voorzitter stelt 
voor nog aandacht aan de kwestie van de landbouwfinanciering 
te wijden bij het volgende punt van de agenda. 

Minister Den Uyl deelt mede dat in de coördina~ie
commissie de vorige dag uitvoerig over de Kennedy-ronde 1S 
gesproken. Er is onvoldoende tijd geweest nog conclusies rond 
te zenden. Spreker geeft vervolgens een toelichting bij de 

notitie van ..... . 
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notitie van 30 maart, waarin o.a. de voorstellen van de 
EEG-commissie voor de volgende verga dering van de EEG-raad 
worden besproken. Het voorstel van de commissie voor de in
stelling van een parafiscale heffing op alle papiersoorten 
behoudens krantenpapier ontmoet bij spreker bezwaren. . 

De inzet van de Kennedy-ronde is immers te komen tot een 
betere internationale arbeidsverdeling en dan bereikt men 

~ vlt. ( /NI.-i · Wt · ~t.41 met een heffing die voor de insta.ndhouding van een bepaalde 
d..J.-w, . :l"~/J.i.. industrie wordt bestemd het omgekeerde van wat men nastreeft. 
intn klr }1v'!) - Over aluminium en produkten in de chemische sector bestaat 

otdtu.... · overeenstemming. Het voorstel van de EEG-commissie inzake 
tropische produkten is te beperkt, hetgeen te betreuren is 
tegenover de ontwikkelingslanden. Bovendien heeft de Franse 
delegatie nog een reserve ten aanzien ~an dit magere voor
stel gemaakt. 

Wat de situatie van de Kennedy-ronde in het alge
meen betreft wijst spreker erop~ da t de secretaris-generaal 
van de GATT, Wyndham White, heeft bekend gemaakt dat als 
niet met spoed vorderingen worden gemaakt de Amerikaanse 
delegatie zich zal terugtrekken. Doordat de Franse regering 
bezig is in de NAVO de eigen vrijheid te hernemen~ is bij 
de Amerikanen de indruk ontstaan dat de Franse delegatie 
alleen lippendienst aan de Kennedy-ronde bewijst, maar de 
Amerikaanse regering is niet van plan no g lange tijd in 
Genève te zitten wachten op voortgang met de Kennedy-ronde. 
Zij wenst dus een bewijs van de ernst van de EEG om in de 
Kennedy-ronde resultaten te , bereiken. De EEG-landbouwminis
ters hebben een straf werkschema opgesteld met t wee verga
deringen per maand, zodat het zou kunnen zijn dat men in 
juli zover is dat de gemeenschappelijke landbouwprijzen zijn 
vastgesteld en dat dan een aanbod inzake de agrarische sec
tor in Genève kan worden gedaan. De kans lijkt spreker echter 
vrij groot dat men zal komen tot een package deal waarbij 
beslissingen worden genomen over het financiële reglement, 
de landbouwprodukten en het aanbod in de Kennedy-ronde. Als 
dit zo loopt zou het wel september of oktober kunnen worden, 
voordat dit aanbod kan worden gedaan en dan zijn er nauwe
lijks meer praktische mogelijkheden om in de Kennedy-ronde 
tot resultaten te komen. Daarom zal men van Nederlandse zijde 
moeten bepleiten dat wat meer op tafel v/ordt gelegd dan de 
aanvullende graanvoorstellen. Nederland is van nature de 
geroepene om ten aanzien van de Kennedy-ronde voorop te 
lopen ter wille van de openheid van de EEG. Spreker zou dus 
niet in de EEG-raad van 4 en 5 april al over een partieel 
aanbod in Genève willen spreken, maar hij acht het wel nodig 
erop aan te dringen dat de commissie ten aanzien van de 
Kennedy-ronde met spoed meer doet. 

Minister Luns •.•••• 
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Minister Luns meent, wat de algemene situatie van 
de Kennedy-ronde betreft, dat er alleen een kans is dat de 
Amerikaanse regering bereid is de onderhandelingen in Ge
nève voort te zetten, als zij de redelijke verwachting heeft 
dat men tot zaken met de EEG zal komen. Spreker ondersteunt 
daarom de gedachte van minister Den Uyl om in de EEG-raad 
van maandag en dinsdag in de eerste plaats voldoende tijd 
voor de bespreking van de Kennedy-ronde te verlangen en 
voorts om aan te dringen op een a anbod te Genève van andere 
zaken dan alleen de uitbreiding van het granenvoorstel. 
Minister Bot sluit zich ook bij dit betoog aan. Hij wijst 
erop dat in de UNCTAD een voorstel aan de orde was om de 
invoertarieven voor eindprodukten onmiddellijk met 50% te 
verlagen; dit voorstel is met moeite voorkomen. Men zal dit 
echter niet tegen kUlliLen houden, als in de Kennedy- ronde 
geen belangrijke verlaging tot stand ·is gekomen. 

Minister Biesheuvel merkt op dat in de EEG een 
aantal zaken tegelijk zullen moeten worden geregeld. Spreker 
is het met de strekking van het betoog van minister Den Uyl 
eens, maar hij acht het een illusie te verwachten dat de 
Franse delega tie akkoord zal gaan met belangrijke andere 
zaken, zoals een mandaat voor de Kennedy-ronde voordat het 
financiële reglement is aanvaard. Minister Luns zou toch 
aan de aanvaarding van het fi nanciële reglement iets vast 
willen knopen, anders voorziet hij dat de Fransen na aan
vaarding ervan tot nog minder bereid zullen zijn. Minister 
Biesheuvel wijst erop dat de Nederlandse delegatie het be
leid in de EEG in het Nederlandse belang voert en dat ook 
de Amerikaanse regering geen altruïsme bedrijft met haar 
voorstel inzake de Kennedy-ronde. Spreker acht het mogelijk 
dat in de EEG-raad een pakket zoals minister Den Uyl aangaf 
moet worden aanvaard. Hij kan zich voorstellen dat de Neder
landse delegatie in de vergadering van 4 en 5 april vraagt 
aan de commissie om vooruit te kijken wat er kan gebeuren. 
Spreker meent dat de Franse delegatie niet bereid zal zijn 
een partieel aanbod te aanvaarden, als niet de zuivel erin 
betrokken iso Hij heeft aan de Franse minister Faure gezegd 
dat het een illusie is, als minister Couve de Murville denkt 
dat hij alleen het financiële reglement door de EEG-raad 
aanvaard zou kunnen krijgen. Het kan zijn dat men in de 
zomer met dit punt gereed komt, maar men zal alle zaken te
zamen moeten beslissen. In de vergadering van de EEG-raad 
op 4 en 5 april moet dus niet worden gevraagd, een partieel 
aanbod in Genève te doen, maar wel zal erop worden aange
drongen de voorbereidingen voort te zetten. 

Minister Den Uyl acht het goed da t in Brussel e~~ 
straf schema voor de landbouwbesprekingen is opgesteld. B1J 
het betoog van minister Biesheuvel over het eigen belang van 
de Verenigde Staten bij de Kennedy-ronde tekent spreker aan 

dat de •••••• 
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dat de handelsuitbreidingswe t van Kennedy een breuk bete
kende in de economische geschiedenis van Amerika en dat de 
mogelijkheid om tot verlaging van de invoertarieven te komen 
zich na het verstrijken van de termijn van deze wet niet 
gemakkelijk zal herhalen. Men zal hierbij niet alleen in 
het eigen belang moeten handelen, maar ook de ontwikkeling 
van de wereld en in het bijzonder van de ontwikkelingslanden 
in het oog moeten houden. De risico's zijn groot dat niet 
alleen in de Vereni gde Staten maar ook elders een hervatting 
van het protectionisme zal geschieden, terwijl zoals minis
ter Bot aangaf, ook de GATT zou worden uitgehold. Het i s dus 
duidelijk dat het belang van de Kennedy- ronde ver uit gaat 
boven het voorstel om de invoertarieven met 50% te verlagen. 
Als men dan ziet dat op het ogenblik gewerkt wordt in een 
sfeer waarin Frankrljk bezig is verschillende vormen van 
internationale samenwerking s t uk te maken, kan men begrijpen 
dat de Amerikaanse regering t wi jfelt of Frankrijk bereid zal 
zijn aan de Kennedy-ronde mee te doen . Spreker zou willen 
proberen om de EEG-commissie aan het werk te krijgen om in 
de komende t wee maanden tot resultaten i nzake haar mandaat 
voor de Kennedy-ronde te komen. 

Wat de voorstellen van de EEG-commissie over d e 
granen betreft kan spreker zich wel verenigen met wat minis
ter Biesheuvel over de referentieprijs heeft gezegd; Neder
land vindt een kop op de wereldmarktprijs van $ 5 per ton te 
hoog. In de coördinatiecommissie we rd alleen door de verte
genwoordiger van minister Bot de opva.tting verdedigd dat ten 
behoeve van de produktie van overschotten voor de ontwikke
lingslanden de referentieprijs vrij hoog z ou moeten zijn. 

Minister Biesheuvel de elt me de dat de vorige dag 
een document van de EEG-commissie is ontvangen voor de ver
gadering van de EEG-raad op 4 en 5 april. Dit stuk handelt 
over de internationale referentieprij s voor granen en over 
de vraag hoe overschotten gefinancierd moeten worden . Ten 
aanzien van de referentieprijs zijn er drie opvattingen. De 
commissie beveelt een referentieprijs aan die $ 3 à $ 5 ligt 
boven de wereldprijs, Frankrijk denkt aan een marge van $ 10 
en Nederland aan $ 2. Voor de voedergranen denken de Fransen 
aan een marge van $ 3 en de EEG-commissie aan $ 0 - 2. 
Spreker stadt op het standpunt dat men in de EEG niet naar 
een surplusproduktie van granen moet streven. Hij is ervan 
overtuigd dat men niet de Franse weg op moet. Hier en daar 
heeft men al met overschotten te kamp en . Spreker is het wel 
eens met de methodiek ter zake die de Europese commissie 
volgt. Hij meent da t de vaststelling van deze referentieprij
zen een kwestie van onderhandelingen zal zijn . 

Minister Bot maakt een onderscheid tussen de korte 
en de lange termijn. Wat de lange termijn betreft meent hij 
dat men in Europa geen voedseloverschotten moet produceren, 

aangezien dan •.• o ••• 
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aangezien dan de stimulans voor de el gen produkti e in de 
ontwikkelings l anden zou wegvall en . ~et s anders i s het be
leid op korte t e rmijn ~ al s e r l andb ouwover s chotten zi jn 
zoals in Amerika. ' 

Mini s ter Samkalden s t elt de vraag waarom de EEG
commissie de prijs van Canadee s graan "als crit eri um heeft 
genomen. Minister Biesheuvel antwoordt dat de commi ss i e de 
graanprijs van de efficiënste landen (Canada , Australi ë) 
heeft genomen . 

Ir. Franke merkt op dat de onderhandelingen over 
deze referentieprijs zeker zullen u itmonden op een bepaalde 
verhoging van de prijs, wat dan toch reeds enige s t i mul ering 
van de graanproduktie zal inhouden. Na de Tweede Wereld-
90rlog heeft men al belangrij k e g raanvoorraden g eha d . Als 
men nu de graanprijs belangrijk ho ger stelt , kri jgt men een 
hoger produktieniveau dat niet gemakkelij k meer verlaten 
zou worden, terwijl de ontwikkeling vooral g evonden moet 
worden in de p roduktieverplaatsing naar de ontwikkelings
landen. De voorzitter stelt voor da t de Nederlandse delega
tie in Brussel de lijn zal volgen da t de onderhavige voor
stellen van de commissie te hoo g uitkomen en dat men daar
onder moet gaan zitten. De raad verklaart zich hiermede 
akkoord. 

De voorzitter merkt voorts omtrent de financiering 
op dat hoe lager de referentieprijs wordt vastgesteld hoe 
minder men met voorraadfinanciering te maken krijgt. Jhr.mr. 
Van Lennep wijst erop dat er t wee financieringspunten zijn. 
In de eerste pladts is er de financiering van graansurplussen. 
In de tweede plaats zal men in het oog moeten houden dat hoe 
hoger de referentieprijs wordt vastgesteld hoe meer import
heffing men derft. 

De voorzitter brengt vervolgens het papiervoorstel 
van de EEG-commissie in bespreking. Staatssecretaris Hoef
nagels legt ;er de nadruk op da t inst elling van een parafis
cale heffing, zoals de commissie voorstelt, een accijns op 
de binnenlandse produktie zou betekenen, wa a rtegen groot 
bezwaar bestaat. Minister Den Uyl is van plan zich tegen 
het voorstel van een parafiscale heffing te keren, ma a r de 
EEG-commissie zal dit voorstel kunnen verdedigen op grond 
van de bepaling in het EEG-verdrag da t een land een bepaalde 
produktie moet kunnen handhaven. Het zal ook niet g emakkelijk 
zijn een alternatieve oplossing te vinden. Daarbij komt dat 
de margarine heffing in de EEG een enigerma te vergelij kbare 
regeling is, zodat het moeilijk is z ich principieel tegen 
het voorstel van de EEG-commissie t e ver zetten. De voorzi t ter 
conclude ert dat men dan het beste de principiële kwestie kan 
laten rusten, maar dat de raa d het erover eens is dat de 
Nederlandse delegatie zich tegen het voors tel inzake een 
parafiscale he f fing op de papierproduktie zal ve rzett en. De 
raad verklaart zich hiermede akkoord. 

De voorzitt er ••..•• • 
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De voorzitter stelt vervolgens de v oors t ellen 
inzake aluminium aan de orde. Hij stelt de vr aag of er een 
kans is op ver z ekering van de mogeli jkhei d van al umi ni um
produktie op de Antillen. Mini s t er Bi e s heuv el merkt op dat 
van Antilliaanse kant een garanti e wordt g evr aagd dat de 
aluminiumprodukten z onder rec hten in de EEG kunnen worden 
ingevoerd. Mr.Rutten merkt hieromtrent op dat a l umi n i um van 
de Antillen in principe wel vrij in de EEG zal kunnen wor den 
ingevoerd~ maar dit zal in werkelij khei d afhangen van de 
vraag hoe de origineregeling ter zake zal werken ~ i n het 
bijzonder als de aluinaarde uit Suriname wo r dt lng evoerd. 
De voorzitter zegt dat dit een kernzaak i s voor de v e s ti ging 
van een aluminiumbedrijf op de Antillen. Mini s ter Luns z egt 
dat hem zowel in Venezuela als op de Antillen is gebleken 
dat voor deze h-westie grote belangstelling bestaat . Minister 
Den Uyl bevesti gt da t de z e kwestie de aanda cht heeft. 

Minister Biesheuvel i s wat het commissievoorstel 
inzake tropische produkten betreft het eens met de nota van 
dr. Van Oorschot, da t dit wel mager is. Het lij kt hem zeer 
wel mogelijk bijv. bananen erbij te nemen.Dr.Van Oorschot 
voegt hieraan toe da t belangrijke produkten zoals koffie, 
cacao en aardnoten~ in het voorst el ontbreken. Overig ens 
hebben de Fransen met betrekking tot dit v oorstel een reserve 
gemaakt. Minister Bot stelt de vraag of het de bedoeling is 
de EEG-commissie ook op dit punt aan het werk te zetten. 
Dr.Van Oorschot antwoordt da t voor d eze produkt en overleg 
moet worden gevoerd met de geassocieerde Afrikaanse landen; 
dit zal niet voor 10 mei mo gelijk zijn. Een interventie van 
Nederlandse kant kan dit overleg no g moeilijker maken. Daar
om is het het beste onzerzijds een reserve te leggen , zodat 
wij later nog kunnen proberen het aanbod uit te breiden. Van 
Nederlandse zijde is al aan de commissie gezegd dat wij op 
deze zaak zullen terugkomen. 

I\'ïinister Samkalden is het met het eerste punt van 
de nabeschouwing van de nota eens, da t men het standpunt van 
de Vijf zal moeten preciseren~ maar de vraag is of dit nu 
al moet gebeuren. Het blijkt immer s da t de EEG-commissie 
hieraan niet wil medewerken~ terwijl men eraan t wijfelt of 
de Duitse delegatie wel hiertoe bereid is. Spreker meent 
dus dat men wel moet vasthouden aan de g edachte inzake for
mulering van voorstellen voor de Kennedy-ronde ~ maar men zal 
in overeenstemming met de suggestie van minister Biesheuvel 
daarbij moeten denken aan de vorming van e en groot pakket. 
Minister Luns kan dit wel onderschrijven, madr in juni zal 
men ten aanzien van de Kennedy-ronde toch eni ge voortgang 
moeten hebben gemaakt~ anders zal de Ame rikaan s e del egatie 
voor de Kennedy-ronde uit Gen~ve vertrekken. Minis~er D~~ 
Uyl meent dat de raad het erover eens is dd t het flnan?~ele 
reglement, de landbom'vverordeningen, de g emeen s chappellJke 

landbouwprij zen •••.•. 
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landbouwprijzen en he t mandaat v o o r de Kennedy- ronde samen 
in een packag e d eal zul len komen , ma a r di t zal niet voor 
het eind van d e z omer gereed zijn. Voo r d i en zal men z i ch 
kunnen b e zi ghou d en met de v o orb e r e i di n g van de inb reng van 
de EEG in de Kennedy-ronde en da a rnaas t zou aandacht ge
schonken kunnen worden a a n de punten d i e op b l z . 2 van de 
nota worden g enoemd ; de EEG-commi s s ie z al dan i n Genève al 
wat kunnen gaan doen. 

Dr.Van Oorschot is ge sc hr okken van het vermelde 
tijdschema. Op verzoek v an de Franse g edele ge erd e r[o r mse r 
is er een gesp rek geweest in Genève over een ti jdsc h ema 
voor de Kennedy-ronde. Daarbij bleek da t d e Fransen erop 
rekenen dat half mei het financiële reglement in de EEG g e
reed zal zijn. In Nederland had men g edacht da t dit half 
juli het geval zal zijn, maar thans heeft spreker al s datum 
het eind van de zomer gehoord. Het is echte r niet mog el i jk 
pas in september een begin te maken met de verdere Kennedy
onderhandeling en. Spreker heeft aan de s ecretaris-g eneraal 
van de GATT g evraagd wat als plan voor de Kennedy-ronde 
moet worden gezien , waa rop deze antwoordde dat hij niet 
wist wat de EEG-commissie als onderhandeling splan ziet. 
Vervolgens heeft s p reker met mr.Harto g h een g esp rek g ehad 
over de vraag of het mogelijk is van Nederlandse kant uit 
een initiatief te nemen. Het gaat e rom "vat van Nederlandse 
kant moet worden g eëist als garantie voor de ond erhandelingen 
in de Kennedy-ronde. Als men op dit punt in juli niet ver
der komt, is het met de Kennedy-ronde volkomen gedaan, aan
gezien de Amerikaanse regering uit erlijk in januari moet 
weten wat terzake in Genève is beslist. Men zal daa rom niet 
moeten denken aan een begin in sep tember, want dan i s het 
een verloren zaak. In de nota is daarom voorg esteld ernaar 
te streven met de Vijf een afsp raak te maken, zodat men aan 
de Franse delegatie kan zeg gen dat dit de voorwaarde is. 
Minister Luns meent dat dr. Van Oorschot gelijk heeft ; als 
men in de EEG-raad met het vragen van nadere voorstellen tot 
juli wacht, dan komt de EEG-commissie pas op zijn vroe g st 
in september met een voorstel voor een mandaat voor de 
Kennedy-ronde. Het uur der beslissing n a dert dus snel. 

Minister Biesheuvel merkt op dat in de nabeschou
wing v an de onderhavige notitie gesp roken wordt over over
eenstemming tussen de Vijf; het kan echter z eer wel zijn dat 
bij de besprekingen blijkt dat maar één land overblijft, nl. 
Nederland. Spreker meent dat het daarom beter is nie t in 
termen van de Vijf te denken ; de EEG-commissi e zal met spoed 
met voorstellen moeten komen. Minister Luns me r k t op dat d e 
Franse regering de Kennedy-ronde noch politiek noch econo
misch wenst. Er zal dan alleen wat te bereiken z ijn , al s de 
Franse delegatie onder druk komt te staan. AI~ men een andere 
weg wil volgen, geeft men zich over aan illus l e s ., 

Mini s ter Den Uyl ..... . 
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Minister Den Uyl stelt voor dat van Nederlandse 
zijde bij het agendapunt over indiening van voorstellen 
zal worden gezegd dat de additionele landbouwvoorstellen 
uiterlijk 15 me i in de EEG- raad op tafel moeten liggen. Spre
ker heeft op 1 maart al betoogd 1 dat de EEG-commissie met 
deze additi onele voorstellen moet komen 1 waarmede minister 
Biesheuvel het thans eens blijkt te zijn. Het zal dan echter 
nodi g zijn eén da tum te noemen. De raad verklaart z ich hier
mede akkoord. 

De voorzitter stelt de vraag of het tweede punt 
in de nabeschouwin g van deze notitie (over het onderhande
lingsmechanisme) controversieel is. Minister Den Uyl ant
woordt d a t ook andere delegaties het ermee eens zijn 1 dat 
dit mechanisme niet d eugt 1 maar niemand doet een stap om 
dit te verbeteren. Minister Samkalden merkt op dat men met 
een poging om he t onderhandelingsapparaat in Genève meer 
gouvernementeel te maken verder weg van het doel zal geraken. 
Minister Den Uyl antwoordt dat dit niet de bedoeling is. 
Mr.Van Oorschot licht toe dat de onderhandelaars voor de 
Kennedy-ronde in Genève bijeenkomen 1 maar de EEG-commissie 
111 in Brussel vergadert, waardoor men niet opschiet. Er 
moet een vast onderhandelings team voor de EEG in Genève 
komen. Spreker heeft daarvoor op het oog een delegatie in 
de vorm van de commissie 111. Minister Samkalden i s het er
mee eens 1 als men in Genève tot sneller werken wil komen, 
maar men moet niet een appa raat vormen dat de commissie in 
Genève tussen de benen zou lopen. 

Andere onderwerpen voor de EEG-raad op 4 en 5 april 1966 

~ Samenstelling van de sociaal-economische commissie van 
de EEG ... e... . O~ ~.........; tt"~ ~ 

Minister Luns heeft vernomen dat de Franse en 
Italiaanse regeringen voornemens zouden zijn om voor de 
sociaal-economische commissie voor het eerst ook communis
tische leden voor te dragen. De Ned erlandse delegatie zou 
hiertegen haar veto kunnen uitspreken 1 maar het is ook mo
g elijk dat de Nederlandse dele gatie z ich erbij neerlegt, als 
de andere Vijf met deze aanwijzingen akkoord gaan. Minister 
Den Uyl is van oordeel dat de Nederlandse delegatie zo nodig 
een veto moet uitsp reken. Minister Veldkamp deelt het oor
deel van minister Luns; spreker wijst erop dat als de Neder
landse del egatie kritiek op Franse kandidaten uitoefent: de 
kans bestaa t da t omgekeerd de Franse delegatie kritiek op 
Nederlandse kandidaten zal hebben. De voorzitter stelt de 

vraag hoe" ••••••• 


